



{youtube}http://www.youtube.com/watch?v=FwGjnBLo-dU{/youtube}

Euskadi-Cubak, Kubarekiko adiskidetasun eta elkartasun elkarrean, 2014. urtean, 25 urte betetzen ditu jaio zenetik, munduan mota honetako existitzen diren 2000 baino gehiago elkarreitariko bat. Profil plural eta independente batetik, Euskal Herriko toki ezberdinatik eratortzen diren pertsonak, guztiak, Kuba eta bere Iraultzaren, eta sentsibilizazio politiko, garapenerako kooperazioan, lagunza material, difusio kultural eta informazio alternatiboan bezalako eremuetan dibertsifikaturiko zereginen inguruan biltzen dituen erakundea da. Musika: Orlis Pineda.

VER SERIE COMPLETA DE 4 SPOTS:

- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Ahots anitzak Kubako Iraultzaren alde \(1\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Voces diversas con la Revolución cubana (1)
- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Elkartasun mota guztiak Kubako Iraultzaren alde \(2\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Todas las formas de solidaridad con la Revolución cubana (2)
- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Elkartasuna munduko herririk solidarioenarekin: Kuba \(3\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Solidaridad con Cuba, el país más solidario del mundo (3)
- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Kubako Iraultzaren ereduarekin bat \(eta 4\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Apoyando el ejemplo de la Revolución cubana (y 4)

Euskadi-Cuba, 25 años: Voces diversas con la Revolución cubana

Este es el primero de los cuatro spots que ha editado Euskadi-Cuba, con música del trovador cubano Orlis Pineda. En 2014 se cumplen 25 años del nacimiento de esta asociación vasca de amistad y solidaridad con Cuba, una de las más de 2000 de este tipo que existen en el mundo. Una organización que, desde un perfil plural e independiente, agrupa personas con diferentes

procedencias políticas de Euskal Herria (País Vasco), unidas entorno a la solidaridad con Cuba y su Revolución, con una labor diversificada en campos como la acción de sensibilización política, la cooperación al desarrollo, la ayuda material, la difusión cultural o la información alternativa.

Soy sahraui. Como miles de saharauis, estudié en Cuba gracias a la solidaridad de la Revolución cubana con nuestra lucha de independencia. Desde el País Vasco, ayudo a EUSKADI-CUBA porque para mí es el espacio donde se defienden los verdaderos valores de la Revolución cubana. Mustafá

Soy independentista vasco, de la izquierda abertzale. Estoy con la Revolución cubana, por eso estoy en EUSKADI-CUBA desde hace ya muchos años. Jabier

Milito en el Partido Comunista, creo en una República Federal, y por solidaridad política con Cuba soy socio de EUSKADI-CUBA. Iñigo

Soy cubano, y vine a Euskal Herria a trabajar, como tantos emigrantes de América Latina. Mi país no es perfecto, pero sigo apoyando a mi Revolución. Por eso estoy en EUSKADI-CUBA. Lorenzo

Soy ecuatoriano, expulsado de mi país por la larga y triste noche neoliberal. Creo que sin el ejemplo de Cuba no se entendería lo que está pasando ahora en América Latina. Por eso me hice socio de EUSKADI-CUBA. Carlos

Tengo una relación muy personal con Cuba, mi compañero es cubano, y ambos estamos con la Revolución. Por eso nos hicimos de EUSKADI-CUBA. Amaia

Estoy en EUSKADI-CUBA para no olvidar la buena relación comercial que tuve con empresas de la Isla en los años 80, y posteriormente mi docencia sobre gestión empresarial en la universidad cubana. Juan Luis

En mi creencia cristiana la lucha por la justicia es fundamental. En este sentido, la Revolución cubana es un ejemplo para el mundo. Por eso estoy en EUSKADI-CUBA. Borja

Soy feminista, sé que no todo es color de rosa en Cuba, pero valoro los avances en materia de igualdad de género que se han conseguido gracias a la FMC (Federación de Mujeres Cubanasy). Por eso decidí hacerme socia de EUSKADI-CUBA. Carme

Para mí Euskadi-Cuba es un pedacito de mi Cuba y de mi Revolución, por eso desde que llegue a vivir al País Vasco me acerqué a la asociación. Julián

Euskadi-Cuba, 25 urte: Ahots anitzak Kubako Iraultzaren alde

Euskadi-Cubak, Kubarekiko adiskidetasun eta elkartasun elkartea, 2014. urtean, 25 urte betetzen ditu jaio zenetik, munduan mota honetako existitzen diren 2000 baino gehiago elkarteari bat. Profil plural eta independente batetik, Euskal Herriko toki ezberdinatik eratortzen diren pertsonak, guztiak, Kuba eta bere Iraultzaren, eta sentsibilizazio politiko, garapenerako kooperazioan, lagunza material, difusio kultural eta informazio alternatiboan bezalako eremuetan dibertsifikaturiko zereginen inguruan biltzen dituen erakunde da. Musika: Orlis Pineda.

Saharakoa naiz: Saharako milaka pertsonak bezala Kuban ikasi nuen, Iraultza kubatarrak gure independentzia borrokarekiko duen elkartasuna dela eta. Euskal Herrikt EUSKADI-CUBA laguntzen dut, nire ustez, Iraultza kubatarraren balio errealkak defenditzen diren eremua baita. Mustafá

Neu euskal independentista naiz, eta ezker abertzalekoa. Kubatar iraultzarekin nago, eta horregatik nago EUSKADI-CUBAn orain dela urte asko. Jabier

Partido Komunistako kide naiz, errepublika federal batean sinesten dut, eta Kubarekiko elkartasun politikoagatik EUSKADI-CUBAren bazkide naiz. Iñigo

Kubatarra naiz, eta Euskal Herrira lan egitera etorri nintzen, Latinamerikako hainbat etorkin bezala. Nire herria ez da perfektua, baina nire Iraultzza laguntzen jarraitzen dut. Horregatik EUSKADI-CUBAn nago. Lorenzo

Ekuadorrekoa naiz, nire herritik gau neoliberal luze eta goibela dela eta bota ninduten. Nire ustez, Kubako eredurik gabe ez litzateke ulertuko gaur egun Latinamerikan gertatzen ari dena. Horregatik EUSKADI-CUBAkо bazkide egin nintzen. Carlos

Erlazio oso pertsonala daukat Kubarekin. Nire senarra kubatarra da, eta biok Kubatar Iraultzarekin gaude. Horregatik egin ginen EUSKADI-CUBAkо bazkide. Amaia

80ko hamarkadan Uharteko enpresekin izan nuen erlazio komertzial ona, eta ondoren, kubatar unibertsitatean empresa- gestiori buruz emandako irakaskuntza ez ahazteko EUSKADI-CUBAn nago. Juan Luis

Justiziaren aldeko borroka oso arlo importantea da nire kristau sinesmenaren barruan. Hori dela eta, Iraultzza kubatarra munduko adibide ona da nire ustez. Horregatik nago EUSKADI-CUBAn. Borja

Feminista naiz, eta badakit Kuban ez dela dena arrosa kolorezkoa, baina berdintasun arloan lortu dituzten aurrerapenak Kubatar Emakumeen Federazioari esker (FMC) baloratzen ditut. Hori dela eta EUSKADI-CUBAkо bazkide izatea erabaki nuen. Carme

EUSKADI-CUBA nire Kubako eta nire Iraultzako zatitxo bat da, horregatik, Euskal Herrira heldu nintzenetik elkartera hurbildu nintzen. Julián